
5. Sjednica predsjedništva KKZ

Prisutni: Cvetko, Kodak, Siminiatti, Šušmel, Bulajić, Mizdrak 
Šturlan, Đurić

Dnevni red: 1. Verifikacija zapisnika 4. sjednice
2. Nestanak TV prijemnika
3. Osvrt na Šampionat kluba
4. Izvještaj sa OSPAF-a
5- Tečaj na ORA Sava 83
6. Razno

1. Zapisnik je jednoglasno verificiran.
2. Cvetko Vjekoslav i Damir Šturlan se obavezuju otići na SUP i 

prijaviti nestanak TV prijemnika.
3. Konstatirano je da je Šampionat vrlo uspio iako su se aktivno 

na organizaciji angažirali samo nekolicina članova i da se 
za idući Šampionat moraju svi članovi više angažirati.

4. Na osnovu izvještaja Alema Durića zaključilo se da je Klub imao 
velikog uspjeha, jer je KKZ osvojio zlatnu plaketuiza selekciju 
svojih filmova a autor Durić posebno priznanje - drugu nagradu 
za režiju - između 120 filmova.

5. Za ORA Sava 83 se određuje ©uro Crnobrnja za predavača u sve 3 
smjene. Istovremeno se konstatira da treba razgovarati sa Gradskim 
vijećem Narodne tehnike Zagreba radi kompletnog preuzimanja organ
izacije tečajeva na ORA Sava.

6. Tehniko Kluba Aleš Šušmel je iznio podatak da je situacija sa 
filmom kritična, te da je ostalo svega 25 rola. Odlučeno je daše 
pod hitno nabavi nova količina trake.
Kako je sastanku prisutvovao i drug Vlado Sučić Predsjednik 
omladine općine Medveščak, to je dogovoreno da KKZ za potrebe 
omladinske organizacije snimi film o omladinskoj vojnoj vježbi. 
Za to snimanje se određuju S.Bulajić, A.Šušmel i M. Mizdrak, s 
time da se od novca koji se dobije za taj posao, a po odbitku 
troškova, 50% svote isplati autorima a 50% ostane Klubu.
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